

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱

Topics on Early Childhood Educators' Professional Development 幼兒保育人員專業成長專題研究

當期課號	7667	Course Number	7667
授課教師	林楚欣	Instructor	LIN,CHU SHIN
中文課名	幼兒保育人員專業成長專題研究	Course Name	Topics on Early Childhood Educators' Professional Development
開課單位	幼兒保育系碩士在職專班一A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	本課程的目標包括： 1.學習成人學習心理學。 2.了解教保人員專業成長歷程。 3.探討教師專業成長模式。 4.從事教保人員專業成長之個案研究。	Objectives	The objectives of the course are: 1. To learn adult psychology on learning. 2. To understand the professional development of child care workers. 3. To explore models of professional development of child care workers. 4. To conduct a case study on professional development of child care workers.
教材	教師專業發展（五南） 其他書與期刊的文章（影印）	Teaching Materials	
成績評量方式	出席與參與 30% 期中考 20% 期末報告 30% 文章分享 20%	Grading	attendance and participation 30% midterm 20% final report 30% article sharing 20%
教師網頁	-		
教學內容	1. 學習成人學習心理學 2. 了解教保人員專業成長歷程 3. 探討教師專業成長模式 4. 從事教保人員專業成長之個案研究	Syllabus	1. To learn adult psychology on learning 2. To understand the procedure of young children's teachers' professional development 3. To explore models of professional development 4. To do a case study on professional development

尊重智慧財產權，請勿非法影印。